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JOHTOKUNTA 
 
Johtokuntaan ovat vuonna 2020 kuuluneet: 
 
Jyrki Wuori  OH1NPW  puheenjohtaja 
Kai Airikkala  OH1FA  varapuheenjohtaja 
Ilkka Kiesiläinen OH1KT jäsen 
Elias Viitanen OH1XFE  jäsen 
Markus Saarelma OH1EBL jäsen 
Rauno Kekäläinen  OH1WR  sihteeri (johtokunnan ulkopuolinen) 
 
 
MUUT TOIMIHENKILÖT 
 
Birgitta Anttila OH1YL rahastonhoitaja 
Rauno Kekäläinen OH1WR kerhomestari, avaimet 
Markus Saarelma OH1EBL QSL-toiminta ja award & contesti-manageri 
Lasse Mustonen OH1EVI QSL-toiminta ja award & contesti-manageri 
Jaakko Männikkö OH1JM QSL-toiminta ja award & contesti-manageri 
seuraajien koulutus 
Jyrki Wuori  OH1NPW tietotekniikka, radiokaluston ylläpito 
Ilkka Kiesiläinen OH1KT tietotekniikka 
Antero Tanninen OH1KW internet kotisivut, historia- & perinneasiat 
Markus Saarelma OH1EBL turva vastaava (sis winlink node 6m) 
Juha Kajava  OH1ND asemanhoitaja, kaluston ylläpito 
Elias Viitanen OH1XFE kaluston ylläpito 
 
 
JÄSENISTÖ 
 
Toimikauden alkaessa jäseniä oli 124 eronneita/erotettuja on 10. Uusia jäseniä ei ole 
liittynyt. 
 
Kuluvan vuoden aikana siirryttiin uuden jäsenrekisterin käyttöön. 
 
 
KERHOTOIMINTA 
 
Kerhoiltoja pidettiin totuttuun tapaan ja perinteisin menoin tiistai-iltaisin vain 
10.3.2020 saakka. Sen jälkeen COVID-19 viruksen takia jouduimme lopettamaan 
kokoontumiset kerholla alueelle tulleiden liikkumisrajoitteiden vuoksi. Saman syyn 
vuoksi käyntimäärät romahtivat. Pientä helpostusta saatiin, kun pääsimme 
kokoontumaan OH1AA:n tiloissa 28.7.2020 alkaen aina 13.10.2020 saakka. 
Kerhokäyntejä kirjattiin toimintakauden aikana 200 sekä OH1AA:n tiloissa 47. 



 

 

 
Johtokunta on kokoontunut toimintakauden aikana 5-kertaa ja pienempiä 
neuvonpitoja kerhoilloissa on pidetty aina tarvittaessa. 
 
Kiinteistön kunnon suhteen, ei ole tapahtunut suurempia muutoksia.  
 
Kerholla on nykyään hyvät edellytykset erilaiseen alan koulutus- ja 
esitelmätoimintaan. Yhtään esitelmätilaisuutta ei pidetty liikkumisrajoitusten vuoksi. 
 
Perinneradioamatööripäivät pidettiin 8.-9.8.2019 Liedon Museolla Nautelankoskella 
yhteistoiminnassa Varsinais-Suomen Viestikilta RY:n kanssa. Kerhomme jäsen 
Jouko Lehto, OH1NN, hoiti järjestelyistä päävastuun ja apuna oli OH1LAR sekä 
OH1WR.  Radioamatööriasemalla pidettiin ahkerasti yhteyksiä OI1AX- tunnuksella.   
 
OH1AJ aktivoi Pansion sotilasradioamatöörikutsua vuoden aikana seuraavasti: 

• Toimintavuoden peruskisoja OI1AY tunnuksella aktivoi Matti OH1LAR. 

 
Kerholla pikkujoulua ei vietetty kuluvana vuonna.  
 
Yhdistyksen internetti-kotisivuja on edelleen ylläpidetty ja vierailijoita niillä on käynyt 
kohtalaisesti. Kotisivuilla on julkaistu ajankohtaisia kerhoasioita ja tiedotteita.  
Lisäksi kerholle on perustettu kotisivu Facebookiin, joka löytyy nimellämme. 
 
Kerhon jäsenistölle perustettiin kolme viestintäkanavaa ensin Whatsapp-ohjelmaan 
ja siirryttiin loppu vuodesta Signal-ohjelman käyttöön. Kanavat olivat 
REMOTE, OH1AJ ja DX-VIHJEET. Liittymään pääsi lähettämälle Ilkka Kiesiläiselle 
pyynnön mukaan pääsystä. 
 
DX-toiminta on korostunut kerhon toiminnassa. Tästä suuri kiitos kuuluu Pekalle 
OH1TV, joka on innostanut ja ”ruoskinut” jäsenistöä uusiin saavutuksiin. Yhdistyksen 
kotisivuilta löytyy tilastoja jäsenistön tilastoista. Toinen iso tekijä innostuksen 
uudelleen viriämiseen on REMOTE-aseman käyttöönotto, joka on mahdollistanut 
monelle jäsenelle hyvän aseman tuomat mahdollisuudet. 
 
 
ANTENNIT JA KALUSTO 
 
Kerhon radioasema antenneineen on toiminut kuluvan vuoden aikana muuten hyvin, 
mutta lineaarinen vahvistin kävi takuuhuollossa Italiassa syys-lokakuussa.  
 
40/20m maston rajoittajan ongelmaa korjattiin 11.12. ja samana päivänä saatettiin 
160m antenni toimintakuntoon. 
 
6 metrin nodeasemaa ei ole saatu kunnolla toimimaan heinäkuisen ukkosen 
aiheuttamien tuhojen jälkeen.  
 
 
 
LEIRITOIMINTA 



 

 

 
Kerhon kevätleiri peruttiin COVID-19 viruksen vuoksi. 
 
KILPAILUT JA TAPAHTUMAT 
 
Kerho ei osallistunut tänä vuonna International Naval Contest kilpailuun. Kerhon 
jäsenistöä kisasi mukana omilla kutsuillaan. 
 
 
SUOMEN JOUTSEN AWARDI 
 
Suomen Joutsen awardia ei ole anottu toimikauden aikana. 
 
 
QSL-MANAGERITOIMINTA 
 
Yhdistys on edelleen hoitanut 1-piirin QSL-managerin tehtävät. Työtaakka on 
korttien lajittelun ja edelleen lähetyksen osalta langennut Jaskan OH1JM:n harteille. 
Markus OH1EBL ja Lasse OH1EVI ovat kouluttautumassa myös ko tehtävään. 
 
 
 
JOHTOKUNTA 


